
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 01/07/2025 
 
Του:  Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου     
                     Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 
                      Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
                      Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
                       
ΘΕΜΑ: «Αποδυνάμωση του Ναυτικού Νοσοκομείου Σαλαμίνος» 

Κύριοι Υπουργοί, 
 
Η ΠΟΕΣ και η Ένωση Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Νήσων Περιφέρειας Αττικής 
που εκπροσωπεί τα στελέχη του Πολεμικού Ναυτικού διαμαρτύρονται για την 
ανησυχητική πλέον αποδυνάμωση του ναυτικού Νοσοκομείου Σαλαμίνας.  
Σύμφωνα με έγγραφο της ΕΣΠΕΕΝΠΑ το νοσοκομείο, το οποίο ούτως ή άλλως δεν 
διέθετε μεγάλο αριθμό ιατρών και νοσηλευτών, έχει πλέον αποδυναμωθεί σε τέτοιο βαθμό 
που αδυνατεί να εξυπηρετήσει τις ανάγκες των στελεχών του ΠΝ, παραπέμποντας 
αυτούς στο ΝΝΑ. Στην αναφορά που μας έχουν αποστείλει επισημαίνουν ότι εκτός από 
τις μεταθέσεις ιατρικού και νοσηλευτικού προσωπικού, αρκετοί από τους εναπομείναντες 
μετατέθηκαν σε άλλες υπηρεσίες και άλλοι παραιτήθηκαν, δίχως βέβαια να υπάρχει 
πρόνοια αναπλήρωσής τους. Κατά συνέπεια το Νοσοκομείο εξυπηρετείται ως επί το 
πλείστον από τους γιατρούς που υπηρετούν στα πολεμικά πλοία ή/και στρατεύσιμους.  
Προβλήματα λόγω της υποστελέχωσης έχουν προκύψει τόσο στη διακομιδή επειγόντων 
περιστατικών όσο και στη λειτουργία του φαρμακείου με ό,τι συνεπάγεται για τους 
ασθενείς που χρήζουν μεταφοράς ή φαρμακευτικής περίθαλψης.  
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

1. Γνωρίζετε την τραγική κατάσταση στην οποία έχει περιέλθει το Ναυτικό 
Νοσοκομείο Σαλαμίνας; 

2. Υπάρχει πρόθεση και σχεδιασμός ενδυνάμωσης και στελέχωσης του 
Νοσοκομείου;  

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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